

Terms and Conditions:

- Discount is only applicable on vehicles available in stock.
- Offer available only on Golf GTI, Golf R, T-Roc and Touareg.
- Discount percentage might differ from one car to another based on model.
- Valid employee ID card must be submitted.
- Minimum 6 months ownership of the vehicle purchased before buying another Volkswagen.
- Invoicing and registration should be under the same name as mentioned on the employee ID card, and cannot be registered under friend's or family member's name.
- Corporate offer cannot be combined with any other offer.
- Card Payments: ONLY 20% of total invoice value is accepted by any bank card issued in UAE.
- Offer is valid till September 30th 2023.

Al Nabooda Automobiles – Volkswagen Corporate Sales Department reserves all rights to change above terms and conditions at any given time.

الشروط والأحكام:

- الخصومات والعروض تنطبق على السيارات المتوفرة في المخزون فقط.
- العرض متوفر على جولف GTI، جولف R، تي روك وفولكس واجن طوارق.
- نسبة الخصم قد تختلف حسب نوع السيارة.
- يجب تقديم بطاقة العمل سارية المفعول عند شراء السيارة.
- لا يمكن شراء سيارة أخرى بنفس البطاقة قبل مرور 6 أشهر من تاريخ الشراء.
- يجب تسجيل السيارة بإسم حامل البطاقة فقط، ولا يجوز تسجيلها بإسم أحد أفراد العائلة، الأصدقاء أو الغير.
- لا يمكن ضم أو دمج هذا العرض مع أية عروض أخرى متاحة في فروع شركة فولكس واجن - النابودة للسيارات.
- يمكن دفع 20% فقط من قيمة الفاتورة بأي نوع بطاقة بنكية صادرة في الامارات العربية المتحدة.
- يسري العرض حتى آخر سبتمبر 2023.

النابودة للسيارات ممثلة بقسم مبيعات الشركات - فولكس واجن، تحتفظ بحق تغيير أو إلغاء الشروط والأحكام أعلاه جميعها في أي وقت.